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8. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 12. 12. 2023 

 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja by som mala podnet od viacerých obyvateľov mesta Trebišov, hlavne sa jedna o TIOP 

a o umiestnenie parkovacích miest. Ľudia sa sťažujú, že kto má napríklad problém 

s pohybom, tak nesmie ich nikto odniesť pred stanicu, ale musia zaparkovať na Šrobárovej 

ulici, čo si myslím, že je dosť zle pre takýchto hendikepovaných ľudí. Máme návrh, že či by 

nemohla byť umiestnená parkovacia modra značka K+R napr. pred stanicou je určite 

obmedzená časovo, teda vlastne len vyjsť, nástup, odísť. Keď sa otváral TIOP, tak sme sa 

tešili, že bude výborný prestup pre ľudí, bezpečný prestup medzi osobnou a hromadnou 

dopravou, tak dúfajme, že to aj tak bude.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento podnet samozrejme budeme riešiť na úrovni priamo dotknutého orgánu, tzn. aj Železníc 

SR a plus dopravný inšpektorát. Vzhľadom na to, že proces samotného  ukončenia projektu 

súvisiaci aj s kolaudačným konaním je ešte v štádiu riešenia a postupného ukončovania, tak 

bude to predmetom návrhu, ktorý príde zo strany mesta a potom následne predpokladám, že 

k tomu bude vyvolané pracovné stretnutie aj priamo so zisťovaním na mieste konania. Tento 

návrh má svoje opodstatnenie k situácii, ktorá momentálne tam je. Deklarované priamo aj 

projektantom ešte počas kontrolných dní bolo to, aby sa oddelili časti, ktoré slúžia vyslovene 

v služobnej časti, tzn. Železnice SR a ich pracovníkov a plus ako otočňa pre autobusy, kde by 

už prístup verejnosti nemal byť klasickými autami a potom samostatná časť, ktorú tvorí 

Šrobárova ulica a príslušné časti, ktoré boli rekonštruované, tzn. východná časť stanice,  ktorá 

mala slúžiť práve verejnosti, takže ten stav je spôsobený alebo je zatiaľ v stave, aký 

deklaroval projekt. Samozrejme to neznamená, že tento stav sa nemôže upravovať alebo 

zmeniť k lepšiemu. Takže to bude už predmetom našej urgencie smerom k Železniciam SR.  

 

 


